
 Zápisnica č. 2/2024 z 2. zasadnutia Študentského parlamentu pri Evanjelickom 

gymnáziu Jána AmosaKomenského v Košiciach, konaného 22. 2. 2024 

 

- Počet prítomných členov je 8: Kieu Anh Le Ngoc 3. B, Kristína Kolárová 3. B, Alexandra 

Polanová Ka, Leonardo Sinay Tr, Tomáš Ragan Sp, Adam Marinčák 1. A, Terézia Hlatká 4. B, 

Petra Kukuruďová 3. A 

- Počet neprítomných členov 7: Ella Sofia Smolová 2. B, Thomas Pampurik 2. A, Lukáš Szabados 

Ki, Charlota  Uhrinová Sx, David Polan Sx, Šimon Stano Sx, Patrik Beck Sx 

- Koordinátorka ŠP: Mgr. Elena Kolárová 

Program:  1. Otvorenie 

                    2. Zhodnotenie aktivít za január a február 2024  

                    3.  Komenský Day 

 4. Diskusia, rôzne. 

 5. Záver 

Rokovanie: 

K bodu č.1: Otvorenie 

Na úvod zasadnutia koordinátorka Elena Kolárová privítala všetkých prítomných členov a 

otvorila 2. zasadnutie ŠP. Zasadanie ŠP bolo uznášaniaschopné. Neprítomní členovia sa 

ospravedlnili z osobných a zdravotných dôvodov. 

K bodu č.2: Zhodnotenie aktivít za predchádzajúce obdobie za január  a február  2024 

V januári sa konali voľby nových členov parlamentu. Opäť si žiaci zvolili 15 svojich zástupcov na 

budúcich 17 mesiacov.  

V predchádzajúcom období ŠP uskutočnil niekoľko aktivít.  

1. reprezentačný ples, ktorý sa konal 3. 2 2024 v Spoločenskom pavilóne sme ohodnotili 

veľmi pozitívne. Vedenie školy v spolupráci so školským parlament po prvý krát 

organizovali ples v takejto forme. Pozitívne ohlasy boli od žiakov, učiteľov  a hostí, ktorí 

sa plesu zúčastnili.  

2. Takisto sme úspešne zrealizovali Valentínsku poštu a Valentínsku roznášku ruží. Každý 

rok sa táto aktivita teší čoraz väčšej obľube u žiakov. Budúci rok bude potrebné 

zabezpečiť lepšie rozdelenie pošty a ruží. 

K bodu č.3: Komenský Day 

Koncom marca sa pripravuje spolu s vedením školy Komenský Day, ktorý opäť budeme 

pripravovať spolu s pánom riaditeľom. Počas tohto dňa bude po škole chodiť Potulný Amos-

prezlečený študent, ktorý by žiakom hovoril o živote Jana Amosa, čo dokázal a tak zábavným 

spôsobom poučil žiakov o jeho pôsobení.   

K bodu č. 4: Diskusia, rôzne 



Členovia ŠP diskutovali o realizácií návrhov. Dospeli k názoru, že všetky navrhnuté nápady sa 

dajú uskutočniť. Prerozdeľovali si úlohy. Diskutovalo sa o príprave Movie Night, príprave 

celoškolského volejbalového turnaja, ktorého hlavným organizátorom je Matej Domby z 5. A. 

K bodu č. 5: Záver 

Predsedníčka ŠP poďakovala všetkým členom za účasť.  

Neoddeliteľnou súčasťou zápisnice je prezenčná listina zo zasadnutia ŠP. 

V Košiciach, dňa 22. 2.2024 

 

Zápisnicu vyhotovila: Kristína Kolárová ................................................... 

 

Zápisnicu overila: Petra Kukuruďová ..................................................... 


